
Besluitvormende vergadering 12 mei 2020

MEMO
Voor : dhr. T.W. Pauw, PRO Sliedrecht

Van : E. Goverde

Datum : 29 april 2020

Betreft : Technische vragen raadsvoorstel Tijdelijk extra personele inzet gemeentelijk 
vastgoed (2)

Per e-mail van 28 april 2020 heeft dhr. T.W. Pauw (PRO Sliedrecht) de volgende (aanvullende) 
technische vragen gesteld naar aanleiding van het raadsvoorstel over Tijdelijk extra personele 
inzet gemeentelijk vastgoed.

1. In uw beantwoording geeft u aan dat er geen onomkeerbare besluiten genomen 
worden voor 2021 en 2022 en dat bij de Kadernota een afgewogen besluit genomen 
kan worden. Graag ontvangen wij de motivatie waarom beslispunt 4 nu in plaats van 
bij de kadernota genomen moet worden.

2. In de vergadering gaf u kort aan wat de rede was van de achterstand omdat er geen 
schriftelijke notulen zijn van een oordeelsvormende vergadering verzoeken wij u deze 
op schrift te stellen. De fractie van PRO Sliedrecht zoekt naar de oorzaak wat er mis 
is gegaan nadat er bij het vaststellen van het CUP (met bijbehorend budget) in 2018 
is gekomen bij een achterstand in 2020.

De beantwoording is als volgt:

1. In uw beantwoording geeft u aan dat er geen onomkeerbare besluiten genomen worden 
voor 2021 en 2022 en dat bij de Kadernota een afgewogen besluit genomen kan worden. 
Graag ontvangen wij de motivatie waarom beslispunt 4 nu in plaats van bij de kadernota 
genomen moet worden.

Om met name de grotere projecten - Gemeentekantoor/Raadhuis, Elektra en De Lockhorst - te 
kunnen voorbereiden, is behoefte aan de inhuur van expertise zoals voor projectleiding, 
begeleiding en werktuigbouwkundige- en installatietechnische expertise. Die behoefte blijft gelet 
op de omvang van de vastgoedportefeuille ook na de inhaalslag waarvan nu sprake is. Beslispunt 
4 onderstreept dat feit zonder de raad de mogelijkheid te ontnemen om bij de Kadernota een 
afgewogen budgettair besluit te nemen.

2. In de vergadering gaf u kort aan wat de rede was van de achterstand omdat er geen 
schriftelijke notulen zijn van een oordeelsvormende vergadering verzoeken wij u deze op 
schrift te stellen. De fractie van PRO Sliedrecht zoekt naar de oorzaak wat er mis is gegaan 
nadat er bij het vaststellen van het CUP (met bijbehorend budget) in 2018 is gekomen bij 
een achterstand in 2020.

Dat het gemeentelijk vastgoed in de afgelopen jaren niet die aandacht heeft gekregen die nodig 
was om het op orde te houden, heeft vooral te maken met een aantal zich snel na elkaar 
opvolgende personeelsmutaties.  In januari en april jl. zijn nieuwe medewerkers in dienst 
getreden waarmee de basisformatie die nodig is voor het dagelijks beheer van het gemeentelijk 
vastgoed is ingevuld.


